
Podnet  č. 3/2018   
 

 

2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 19.12.2018  

 

 

 

Mgr. Begala: 

Mám jeden podnet od občanov z Ulice kpt. Nálepku. Upozornili ma na prepadnutý chodník 

pozdĺž firmy JOMA, hlavne večer majú problém chodiť po tomto chodníku, pretože 

osvetlenie smeruje na cestu, nie na chodník. Skúsme ho nejak vyznačiť, pokiaľ sa tam robia 

nejaké práce, bolo mi povedené, že sa tam menia nejaké stĺpy alebo niečo a majú problém 

s chôdzou. Tlmočím podnet občanov.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme za podnet. Áno, vykonávajú sa tam práce s výmenou stĺpov. Terénne úpravy budú 

realizované zrejme v kompetencii firmy, ktorá tak realizuje ostatné úpravy, myslím 

chodníkových častí, tie môžu byť predmetom opráv v nasledujúcom kalendárnom roku.  

 

Mgr. Mokáňová: 

Ja len musím upozorniť na to, že pri výmene tých stĺpov sa chodníky nenarušili a to, o čom 

hovoríte je staršia záležitosť a pokiaľ viem, tak tie stĺpy menili na tej strane, aspoň začali pri 

kasárňach a hneď to čistili, takže ja viem, je tam problém, lebo ja tamade chodím, takže viem 

o čom hovoríte ale to, že ten chodník je prepadnutý, to je stará záležitosť.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- odd. výstavby a majetku 
 

 

 

 

 


